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SSR:
Vision:
SACO:
Sveriges Lärare:

Cesam:

Ej närvarande:

Anna Winblad
Martin Lööf
Dick Moren
Pernilla Pettersson

Olof Tappert
Personalstrategiska avdelningen
(tom punkt 4)
David Gustafsson
Sveriges Lärare (t om punkt 4)

Lena Hedin
Avdelning Äldreomsorg och LSS
utförare
Karin Wrannvik
Ledarna
Saime Civas
Vision
Martin Junker
Vårdförbundet
Ingela Ulvedal
Kommunal
Fanny Jasemy Nejad
Kommunal

1. Sammanträdet öppnades

2. Föregående mötesprotokoll

Protokollet är justerat och läggs till handlingarna.

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

4. Besök av CESAM - uppföljning av
samverkansavtalet

Olof Tappert, personalstrategiska avdelningen, och David
Gustafsson från Sveriges Lärare, från Cesam, följer upp hur
samverkansavtalet och samverkan i förvaltningen fungerar.
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Första frågan är hur samverkansklimatet är, tex hur det
fungerar med dialog mellan förbunden och förvaltningen?
SACO och SSR svarar att det är mycket gott
samverkansklimat i förvaltningen. Vision instämmer att det
fungerar bra. Sveriges Lärare håller med, möjligheten att
närvara både digitalt och fysiskt möjliggör medverkan i
samverkan med förvaltningsledningen. Karin Billow svarar
samverkansgruppen har hög kontinuitet när det gäller
deltagare och representation från både fackligt håll och från
förvaltningsledningen. OlofTappert frågar om det finns något
förbättringsområde när det gäller samverkan? Elisabet
Tullgren svarar att vid samverkansårets slut så görs en
tillbakablick för att fånga upp det som fungerat bra och vad
som behöver förbättras. Karin Billow lägger till att vid behov
så finns flexibilitet i mötets struktur för att möta de behov av
samverkan som uppstår. Olof Tappert frågar om det ofta lyfts
ut frågor, som MBL, ur samverkan? Karin Billow svarar att
det inte är aktuellt utan dialogen i samverkansgruppen är helt
avgörande. Elisabet Tullgren svarar att det ibland kan komma
frågor som behöver bordläggas till nästa möte för att
förvaltningen ska kunna ta fram underbyggda svar. David
Gustafsson frågar om samverkan har förändrats efter det att
samverkansavtalet reviderades? Elisabet Tullgren svarar att vi
följer det avtal som skrevs sist. Hanna Jakhammer tar upp att
förvaltningen har egna utbildningar för t ex skyddsombud och
ger kunskap om hur samverkan ser ut och fungerar i
förvaltningen. Vision lyfter frågan om att i och med enhetlig
chefsstruktur så behöver även samverkan ses över och ändras
för att passa in i en eventuellt ny organisationsstruktur.

5. Enhetlig chefsstruktur

Elisabet Tullgren visar och går igenom nästa steg i processen
med enhetlig chefsstruktur för förvaltningen. Arbetet med
sammanställning är klar och analys pågår, men slutsatser inför
beslut kvarstår. SSR frågar om processens upplägg, varför ser
den ut som den gör, med att först ta fram organisation och sen
chefstjänsterna? Karin Billow svarar att det är många aspekter
att ta hänsyn till som påverkar både organisation och
chefsstruktur. Därför görs detta i två steg, först organisationen
och sen behovet av chefstjänsterna. Vision tar upp att
processen ser väl genomtänkt ut. Sveriges Lärare frågar om
förvaltningen ser att det kommer att bli stora förändringar i
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organisationen i och med enhetlig chefsstruktur? Elisabet
Tullgren svarar att det kommer finns behov av förändringar i
och med beslutet om enhetlig chefsstruktur samt att
verksamheter förändras, bland annat genom övertagande till
kommunal regi. Karin Billow svarar att organisationen ska
vara i linje med både uppdraget och budgeten som
förvaltningen får inför VP2025. SSR frågar om en eventuell
organisationsförändring kommer att ske under hösten 2024?
Karin Billow svarar att både organisation och
chefstillsättningar kommer att ske samtidigt, i samverkan och
med MBL förhandlingar. SACO lyfter upp vikten av att ha den
dialogen och samverkan som vi har i förvaltningen. Vision tar
upp att det är viktigt att de som idag har tjänst som biträdande
enhetschef, får information om vad som kommer att hända
med dem. Karin Bulow svarar att förvaltningen arbetar
tillsammans med alla chefer, inklusive biträdande
enhetschefer, så arbetet med detta involverar alla chefer. Det
är viktigt för alla parter att fånga upp frågor och oro och ta
hand om dessa när de uppstår. Sveriges Lärare frågar om när
riskbedömningar kommer att göras, före eller efter beslut?
Elisabet Tullgren svarar att dessa ska göras före beslut. Karin
Billow bekräftar att samverkan kommer att ske steg för steg,
genom hela processen. SSR frågar om det finns något
slutdatum för när förändringen ska vara genomförd? Karin
Billow svarar att det finns inget satt slutdatum för själva
genomförandet, men däremot att strukturen ska vara klar till
VP25. Verksamhetens behov kommer att styra när och hur
implementeringen görs.

Sveriges Lärare undrar över gruppledare, vilken funktion
kommer den rollen att ha i den nya strukturen? Elisabet
Tullgren svarar att det finns en definition av rollen
gruppledare i kravprofilen som baseras på stadens
vägledningsmaterial och struktur. Vision frågar om det finns
risk för övertalighet bland nuvarande chefer? Elisabet Tullgren
svarar att det är för tidigt att säga något både om både
övertalighet och behovet av att utöka. Vision frågar efter hur
lång tid det kommer att ta vid tillsättningen av
chefstjänsterna? Elisabet Tullgren svarar att den tiden ska vara
så kort som möjligt. Sveriges Lärare frågar om kunskapen om
arbetsmiljö fört ex gruppledare, hur säkerställer arbetsgivaren
den? Elisabet Tullgren svarar att det ansvaret ska vara på
chefsnivå, och inte på gruppledamivå. SSR frågar om tjänster
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inom enhetlig chefsstruktur, om en chef slutar efter det att
organisationen är implementerad, vad händer då? Karin Bulow
svarar att då gäller sedvanlig rekryteringsprocess. Vision
frågar om förvaltningen kan se att det kommer att uppstå en
rörlighet bland chefer, när möjligheten kommer att ges?
Elisabet Tullgren svarar att det kan inträffa, att chefer anmäler
intresse för att prova en ny tjänst.

SSR frågar om det skulle bli fel vid tillsättningen av en chef?
Karin Bulow svarar att det finns processer för att stöd och
utveckling om behov av det uppstår. Vision frågar om hur
förändring av lön kommer att hanteras, om och när den
situationen uppstår? Elisabet Tullgren svarar att det är svårt att
säga hur det blir idag, det blir en förhandling om och när det
blir aktuellt.

Sveriges Lärare tackar för en öppen dialog och bra diskussion
i mötet.

6. Ärenden till nämndens sammanträde den
23 maj, inkl "T1 :an"

Karin Bulow informerar om att ärenden till nämnden finns
tillgängliga på "Meetings", inklusive underlag till "Tl :an".
Inga frågor lyftes från förbunden.

7. Aktuella upphandlingar

Jonas Ransmyr informerar om upphandling gällande
markskötsel samt bevakning i receptionen.

8. Arbetsmiljö

Cesam-protokollet
Finns inget aktuellt protokoll för Cesam på intranätet, för april
2024.

Rapporter från avdelningar och samverkansgrupper
samt uppföljning av sommaren

Äldreomsorg
Samverkan skett och protokoll finns att tillgå.
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Avdelningen Individ och familjestöd
Samverkan har skett och protokoll finns att tillgå.

Avdelningen förskola och fritid
Samverkan har skett och protokoll finns att tillgå.

Avdelningen HR och kansli, Ekonomiavdelningen samt
enheten för Stadsmiljö och stadsutveckling
Samverkan har skett och protokoll finns att tillgå.

9. Information från facken

Inget att rapportera.

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor anmälda.

11. Val av justerare

Justering sker digitalt. I mailet ska det tydligt stå om det finns
synpunkter eller ej samt tydligt att det justeras. Protokollet
skickas ut senast fredagen den 17 maj. Synpunkter och
justering ska ske senast måndagen den 20 maj klockan 12.00.

12. Nästa sammanträde

Nästa sammanträde kommer att ske den 5 juni 2024.

Inbjudan via Zoom kommer även fortsättningsvis.

Vid protokollet
Petra Wahlgren
HR konsult

stockholm.se



Petra Wahlgren

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Martin Lööf
den 17 maj 2024 09:28
Petra Wahlgren
SV: Protokoll från FVG i Skarpnäck den 16 maj, för justering

Hej Petra
Jag justerar för Vision
Vänliga hälsningar
Martin Lööf

Från: Petra Wahlgren <petra.wahlgren@stockholm.se>
Skickat: den 17 maj 2024 08:54
Till: Dick Moren <dick.moren@stockholm.se>; Anna Winblad <anna.winblad@stockholm.se>; Martin Lööf
<martin.loof@stockholm.se>; Pernilla Pettersson <pernilla.pettersson@edu.stockholm.se>
Kopia: Karin Wrannvik <karin.wrannvik@edu.stockholm.se>; Ingela Ulvedal <ingela.ulvedal@stockholm.se>; Fanny
Jasemy Nejad <fanny.jasemynejad@stockholm.se>; Saime Civas <saime.civas@stockholm.se>;
info.stockholm@vardforbundet.se; Josefin Andersson <josefin.andersson@fvsverigeslarare.se>
Ämne: Protokoll från FVG i Skarpnäck den 16 maj, för justering

Hej,

Bifogat hittar du protokollet för justering via mail med vändande e-post, med information om att justering
sker som det ser ut eller om någon ändring ska in i protokollet. Gärna så snart som möjligt, dock senast kl.
12 på måndag den 20 maj.

Trevlig helg!

Med vänliga hälsningar

Petra Wahlgren, HR-konsult

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning
Avdelningen HR och kansli
Björkhagsplan 6, 121 17 Johanneshov
Telefon: 08-508 150 34
E-post: petra.wahlgren@stockholm.se
https://start.stockholm/

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag
som hanterar personuppgifterna, som är personuppgiftsansvarig.
På stockholm.se/dataskydd hittar du information om-stadens behandling av personuppgifter.

lfa Stockholms
vstad



Petra Wahlgren

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Anna Winblad
den 17 maj 2024 09:36
Petra Wahlgren
SV: Protokoll från FVG i Skarpnäck den 16 maj, för justering

Justerat av SSR!

Med vänliga hälsningar
Anna Winblad
Ordförande, SSR Arbetsplatsråd i Skarpnäcks stadsdelsförvaltning
Telefon: 08-508 15 432
E-post: anna.winblad@stockholm.se
E-post till kansliet: akademssr@stockholm.se

Akademikerförbundet SSR
STOCKHOLMS STAD

Från: Petra Wahlgren <petra.wahlgren@stockholm.se>
Skickat: den 17 maj 2024 08:54
Till: Dick Moren <dick.moren@stockholm.se>; Anna Winblad <anna.winblad@stockholm.se>; Martin Lööf
<martin.loof@stockholm.se>; Pernilla Pettersson <pernilla.pettersson@edu.stockholm.se>
Kopia: Karin Wrannvik <karin.wrannvik@edu.stockholm.se>; Ingela Ulvedal <ingela.ulvedal@stockholm.se>; Fanny
Jasemy Nejad <fanny.jasemynejad@stockholm.se>; Saime Civas <saime.civas@stockholm.se>;
info.stockholm@vardforbundet.se; Josefin Andersson <josefin.andersson@fvsverigeslarare.se>
Ämne: Protokoll från FVG i Skarpnäck den 16 maj, för justering

Hej,

Bifogat hittar du protokollet för justering via mail med vändande e-post, med information om att justering
sker som det ser ut eller om någon ändring ska in i protokollet. Gärna så snart som möjligt, dock senast kl.
12 på måndag den 20 maj.

Trevlig helg!

Med vänliga hälsningar

Petra Wahlgren, HR-konsult

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning
Avdelningen HR och kansli
Björkhagsplan 6, 121 17 Johanneshov
Telefon: 08-508 150 34
E-post: petra.wahlgren@stockholm.se
https://start.stockholm/

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag
som hanterar personuppgifterna, som är personuppgiftsansvarig.
På stockholm.se/dataskydd hittar du information om stadens behandling av personuppgifter.



Petra Wahlgren

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Pernilla Pettersson < pernilla.pettersson@edu.stockholm.se>
den 20 maj 2024 09:21
Petra Wahlgren; pernilla.pettersson@fvsvergieslarare.se
Sv: Protokoll från FVG i Skarpnäck den 16 maj, för justering

Hej Petra

Sveriges Lärare justerar härmed protokollet.

Med vänlig hälsning

Pernilla Pettersson
Snösätra förskolor fredagar
E-post pernilla.pettersson@edu.stockholm.se

Facklig tid måndagar, tisdagar, onsdagar och torsdagar
HSO-tid i Enskede Årsta Vantör: tisdagar och onsdagar

Tel: 08-508 20128076 122 01 28
pernilla.pettersson@fvsverigeslarare.se

Sveriges (Il Lärare
Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbund bildade
den 1 januari 2023 ett nytt förbund; Sveriges Lärare.
Tillsammans bildar vi Sverige.

Vi sparar dina personuppgifter när du skickar e-post till oss. Mer information om hur vi hanterarpersonuppgifter hittar du på
sveriges/arare.se

För akuta ärenden kontakta stockholm@sverigeslarare.se
För facklig vägledning, ring Lärarlinjen på 0775-150500

Från: Petra Wahlgren <petra.wahlgren@stockholm.se>
Skickat: den 20 maj 2024 08:55
Till: Pernilla Pettersson <pernilla.pettersson@edu.stockholm.se>; pernilla.pettersson@fvsvergieslarare.se
<pernilla.pettersson@fvsvergieslarare.se>
Ämne: VB: Protokoll från FVG i Skarpnäck den 16 maj, för justering

Hej Pernilla,

Här kommer en liten påminnelse om att justera FVG protokollet. Har du möjlighet att göra det innan kl. 12
idag, tro?

Tack!

Mvh

Petra



Petra Wahlgren

Från:
Skickat:
Till:
Kopia:

Ämne:

Dick Moren
den 17 maj 2024 11 :49
Petra Wahlgren; Anna Winblad; Martin Lööf; Pernilla Pettersson
Karin Wrannvik; Ingela Ulvedal; Fanny Jasemy Nejad; Saime Civas;
info.stockholm@vardforbundet.se; Josefin Andersson
SV: Protokoll från FVG i Skarpnäck den 16 maj, för justering

Hej, justerat av Saco, och ha en trevlig helg.

Vänligen

Dick Moren
Ordförande Sacorådet/Akaviaföreningen i Stockholms stad

<,\,!>~(::~J I AKAVIA
Telefon: 08-508 40 622
E-post: dick. moren@stockholm.se
www.stockholm.se

B Stockholms
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Från: Petra Wahlgren <petra.wahlgren@stockholm.se>
Skickat: den 17 maj 2024 08:54
Till: Dick Moren <dick.moren@stockholm.se>; Anna Winblad <anna.winblad@stockholm.se>; Martin Lööf
<martin.loof@stockholm.se>; Pernilla Pettersson <pernilla.pettersson@edu.stockholm.se>
Kopia: Karin Wrannvik <karin.wrannvik@edu.stockholm.se>; Ingela Ulvedal <ingela.ulvedal@stockholm.se>; Fanny
Jasemy Nejad <fanny.jasemynejad@stockholm.se>; Saime Civas <saime.civas@stockholm.se>;
info.stockholm@vardforbundet.se; Josefin Andersson <josefin.andersson@fvsverigeslarare.se>
Ämne: Protokoll från FVG i Skarpnäck den 16 maj, för justering

Hej,

Bifogat hittar du protokollet för justering via mail med vändande e-post, med information om att justering
sker som det ser ut eller om någon ändring ska in i protokollet. Gärna så snart som möjligt, dock senast kl.
12 på måndag den 20 maj.

Trevlig helg!

Med vänliga hälsningar

Petra Wahlgren, HR-konsult

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning
Avdelningen HR och kansli
Björkhagsplan 6, 121 17 Johanneshov


